


Santé durable
Éducation *Sensibilisation* Prévention

Sustainable Health
Education *Awareness* Prevention

[Make A Donation](#)

[Find us on Facebook](#) 

[Follow us on](#) 

[Forward this email
to a friend](#) 

ENGLISH TEXT BELOW

[Avez-vous vu notre édition Mars/Avril du Bulletin de nouvelles Eco-Journal?
Cliquez-ici!](#)

Sujets:

- Les fragrances; pleines de [produits chimiques toxiques](#)
- Solutions non-toxiques pour contrôler et éliminer les punaises de lit et les poux
- Bruler du bois peut nuire à votre santé [respiratoire](#)
- Témoignage personnel sur les difficultés de vivre avec l'hypersensibilité [environnementale](#)

L'Association de la santé environnementale du Québec annonce:

Mai est le mois de l'hypersensibilité environnementale

Pétition à l'Assemblée nationale du Québec (bientôt!)

1 Mai- Bulletin de Nouvelles Eco-Journal édition spéciale

12 Mai- Conférence avec l'Institut des science de l'environnement à l'UQAM

28 Mai- Conférence et marche pour la journée d'éducation, sensibilisation, et action pour l'hypersensibilité environnementale

Plus d'informations bientôt!

[Cliquez-ici pour visiter notre site web](#)

[Have you seen our March/April Eco-Journal newsletter? Click here!](#)

Topics:

- Fragrances; how they are full of [toxic chemicals](#) and making us sick
- Non-toxic solutions to controlling and [eliminating bed-bugs and lice](#)
- The truth about wood burning fireplaces and [your respiratory health](#)
- Testimony; learn about the struggles of [living with Environmental Sensitivity](#)

The Environmental Health Association of Quebec Announces:

May is Environmental Sensitivities Month

Quebec National Assembly Petition (coming soon!)

May 1 -Special edition Eco-Journal newsletter

May 12 -Conference with the Institute of Environmental Sciences at the University of Quebec in Montreal

May 28 -Education, Awareness, and Action day for Environmental Sensitivities conference and rally

More information coming soon!

[Click here to visit our website](#)

[Cliquez-ici pour adhérer](#) / [Click here to join us](#)

La mission de l'Association pour la santé environnementale du Québec - Environmental Health Association of Québec (ASEQ-EHAQ) est la protection de l'environnement et la santé humaine au plan individuel et collectif en sensibilisant, soutenant et éduquant la population en regard les produits toxiques et les pesticides. Promouvoir des solutions écologiques et des stratégies les moins toxiques pour préserver notre environnement pour les générations futures.

The Mission of l'Association pour la santé environnementale du Québec - Environmental Health Association of Québec (ASEQ-EHAQ) is the protection of the environment and human health directed towards the individual and the collective by creating awareness, support and education of the population on toxic products and pesticides. To promote ecological solutions and least toxic strategies to preserve our environment for future generations.

SAVE
10%
DE RABAIS

Sur les [produit Druide](#) et [Static Eliminator](#) (pour membres seulement)
On [Druide](#) and [Static Eliminator](#) Products (for members only)

[VISITEZ NOTRE MAGASIN / VISIT OUR STORE](#)

[Forward email](#)



Try it FREE today.

This email was sent to alanavine.ehaq@gmail.com by office@aseq-ehaq.ca | [Update Profile/Email Address](#) | Instant removal with [SafeUnsubscribe™](#) | [Privacy Policy](#).

Environmental Health Association of Quebec | 6 Trianon | Dollard-des-Ormeaux | Quebec | H9A 2H8 | Canada